
Šestikolka si jednohlasně odklepla, že na
našem území bude probíhat výcvik 4 tisíc
cizích vojáků
- CZ24 News | 1. prosince 2022

ČESKO: Jistě jste o tomto hlasování dávno četli, takže odkazovat na něj netřeba.
Jednotnost, s jakou tato skvadra vždy spolehlivě odhlasuje cokoli, čím si potřebuje šplhnout
u svých páníčků v Berlíně, Bruselu či Washingtonu, je přímo příkladná.

Jde převážně o tytéž partaje, které vždy – dlouhé roky –  hlasují v mezinárodních otázkách zcela
jednotně. Jde o tytéž jedince, kteří nadšeně tleskali zkorumpovanému Zelenskému a jde o tytéž
strany, které soustavně škodí i v Bruselu.

Zatímco tedy naši zemi stíhá jedna z nejvyšších inflací v Evropě a máme jedny z nejvyšších cen
energií i potravin v Evropě, šestikolka si odhlasuje výcvikovou misi pro vojska, která ani nejsou ve
stejném paktu. Na to je samozřejmě peněz dostatek, stejně jako na okupační mise, jichž se také
soustavně účastníme. Pochvala od páníčků je ovšem důležitější než blaho vlastní země.

Poblíž Olomouce se tedy budou cvičit blíže nespecifikovaní ukrajinští vojáci – a je dost dobře možné,
že půjde třeba o Azováky, které náš mainstream pasuje na hrdiny. Je pak jen otázkou času, než
začneme být spolu s některými dalšími zeměmi, které se do výcviku pustily, považováni za válečnou
stranu.

Jak je možné, že jsme stejným způsobem netrénovali třeba Jemence proti Saúdské Arábii? Aha, v
tomto konfliktu vlastně podporujeme agresora.

Hlasování tak opět ukazuje, jak jednotná „Aspeňácká fronta“ táhne za jeden provaz. Ale vlastně v
tomto článku mi nejde ani tak o toto konkrétní hlasování (jakých je za dlouhé roky bezpočet) jako o
něco jiného. Opět chci upozornit na fakt, že ve většině zemí funguje řízená opozice, kterou je u nás
nyní ANO, předtím to byla současná Fialova pětikolka.

Jde tak jen o další potvrzení skutečnosti, že zde není a nikdy nebyla takřka žádná opozice, jako je
tomu ostatně i v jiných zemích. Snad vyjma marginálně zastoupené SPD nemá současná vláda ve
Sněmovně žádnou skutečnou opozici.

Hnutí ANO je silně zastoupeno nejen v Aspen institutu (a to dokonce v jeho vedení), ale jde o velmi
kolaborantskou stranu i v samotné EU. Již to by mělo samo o sobě varovat každého, kdo chce volit
proti tomuto zvrácenému systému.

V EP se stačí podívat na mnohá hlasování europoslanců nebo na podvratnou činnost nejvýše
postavené členky ANO Jourové, která byla do EK vyslána dokonce 2x. A to přesto, že již v prvním
volebním období se zajímala o cenzuru a ne o ochranu spotřebitele, což bylo tehdy její portfolio. O
tom, jak tato osoba již od roku 2014 v EK soustavně škodí, snad psát netřeba, obeznámena je s tím
většina z vás.

Připomínám také, že i samotné ANO podporuje cenzuru, což bylo patrné zavedením zákona o
předsudečné nenávisti. To, že je hnutí ANO plně v žoldu globalistů, jasně potvrzuje i implementace
Agendy 2030 do našich zákonů, k níž došlo za Babišovy vlády – v roce 2018. O rok později si jel Babiš
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s Havlíčkem pro instrukce ke Schwabovi do Davosu.

Co vše dělala vláda za dob Covidismu, jak neskutečně útočila na neočkované a jak od samého
začátku oddaně zaváděla vše, co zavedlo Německo, snad netřeba připomínat. Kauza Vrbětice pak
ukázala, jak hluboce je vláda oddána Washingtonu (podobně jako ta stávající).

Fialova vláda, která je nejhorší vládou od založení samostatné republiky, tak takřka nemá opozici.
Pokud bychom mohli považovat za opozici SPD, pak 20 poslanců tam de facto nemůže dělat nic. I
když je pravda, že by mohli přitvrdit a upozornit na to, nač se nebála upozornit opozice třeba v
Holandsku či Rakousku, kde veřejně rozkryli spolupráci vlády s WEF.

V naší zemi není třeba falšovat volby. Lid u nás již dlouhé roky volí loutky globalistických struktur a
nezdá se, že by se na tom cokoli mohlo změnit. Prognózy do druhého kola prezidentských voleb jsou
toho jasným důkazem.

Ani netřeba čekat na to, jak volba dopadne. V Aspenu již dávno létají špunty…..
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